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PROTOKÓŁ Nr  68/2020 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 11 sierpnia 2020 roku, godz.11.00 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka  - Starosta Radomski  
2. Roman Frąk   - Wicestarosta Radomski  
3. Zbigniew Dziubasik  - Członek Zarządu 
4. Krzysztof Kozera  - Członek Zarządu  
5. Ewa Tkaczyk   - Członek Zarządu  
 
oraz 
Rafała Czajkowski  - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Waldemar Trelka i poprosił o wycofanie z porządku 
punktu 34. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2020 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w 
sprawie przyznania dodatkowych środków w kwocie ogółem 499.228 zł. na zwiększenie 
wydatków w Powiatowym Urzędzie Pracy w Radomiu w zakresie wynagrodzeń i pochodnych. 
 
Innych uwag nie zgłoszono.  
Porządek obrad uwzględniający zmianę zaproponowaną przez Starostę został przyjęty 
jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów Nr 66/2020 i Nr 67/2020 posiedzeń Zarządu. 
 
3. Sprawozdania z działań podejmowanych w 2019 roku przez Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie Nadzory Wodny w Białobrzegach, Iłży, Kozienicach, Przysusze, 
Radomiu, Szydłowcu, Zwoleniu. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2020 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie przyznania dodatkowych środków w kwocie 5.000 złotych z 
przeznaczeniem na regulację stanów prawnych nieruchomości drogowych w księgach 
wieczystych.  
 

5. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2020 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 
Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez trwałego zarządcę Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach kolejnej umowy najmu 
lokalu mieszkalnego nr 3. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 46/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 

wyrażenia zgody na likwidację  składników majątku będącego  w użytkowaniu Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Radomiu 
 

7. Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 
wyrażenia zgody na likwidację składników majątku będącego w użytkowaniu Zespołu 
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Szkół Ponadpodstawowych im. Stanisława Staszica w Iłży. 
 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż rzepaku pochodzącego ze zbiorów z działek rolnych 
będących w użytkowaniu Centrum Kształcenia Zawodowego  i Ustawicznego w 
Chwałowicach 

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów wchodzących w skład komisji egzaminacyjnej dla 
nauczycieli kontraktowych ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego. 
 

10. Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 
powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego.  

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 51/2020 Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie 

zwiększenia planu wydatków na 2020r. o kwotę 22 902 złote  w dziale 801, rozdziale 
80120 § 3020 w Liceum Ogólnokształcącym im. M. Dąbrowskiej w Pionkach. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2020 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

przyjęcia "Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 
2020 - 2023" opracowanego przez Powiatowy Urząd Pracy w Radomiu. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2020 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenia 

zgody na przeniesienie kwoty 50.240,00 zł w dziale 853 – Pozostałe zadania w zakresie 
pomocy społecznej, rozdziale 85395 – Pozostała działalność, § 6050 – Wydatki 
inwestycyjne jednostek budżetowych ze Starostwa Powiatowego w Radomiu z zadania 
inwestycyjnego pn. „Rozbudowa, przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania 
budynku Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w celu utworzenia Powiatowego 
Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Wierzbicy” do Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu na nowe zadanie inwestycyjne pn. „Budowa Powiatowego Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnego w Krzyżanowicach”. 

14. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2020 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie umorzenia 
zaległych należności netto wraz z ustawowymi odsetkami za opóźnienie naliczonymi do 
dnia podjęcia uchwały z tytułu najmu powierzchni użytkowych w budynku Starostwa 
Powiatowego w Radomiu za okres od 01 maja 2020 r. do 3 czerwca 2020 r., 
przypadających na okres stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii COVID-
19 

15. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2020 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 
zwiększenia wydatków o kwotę 30 000zł celem wprowadzenia zadania pn. „Docieplenie 
ściany północnej budynku Starostwa Powiatowego w Radomiu, ul. Graniczna 24 

16. Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu w rozdziale 85395 – 
pozostała działalność o kwotę 33.866,25 złotych z przeznaczeniem na realizację Projektu 
„Szansa dla Ciebie”.  

17. Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
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w sprawie rozpoczęcia naboru na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 
w Krzyżanowicach oraz powołanie komisji konkursowej w sprawie wyłonienia 
kandydata na w/w stanowisko. 

18. Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie rozpoczęcia naboru na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 
w Wierzbicy oraz powołanie komisji konkursowej w sprawie wyłonienia kandydata na 
w/w stanowisko. 

19. Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie zwiększenia dochodów w rozdziale 85324 – Państwowy Fundusz Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych o kwotę 7.057 złotych i wydatków o ww. kwotę w rozdziale 
85218 – Powiatowe centra pomocy rodzinie na promocje programu „Aktywny samorząd”  

20. Rozpatrzenie wniosku Nr 51/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu     

21. Rozpatrzenie wniosku Nr 52/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie przeniesienia między paragrafami wydatków w kwocie 79.707 złotych dla 
Gminy Miasta Pionki na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 
Pionkach. 

22. Rozpatrzenie wniosku Nr 53/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie w Starostwie Powiatowym w Radomiu w 
ramach §2320 - dotacje celowe przekazane dla powiatu na zadania bieżące realizowane 
na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego z 
Powiatu Grójeckiego w kwocie 9.152 złotych do Powiatu Białobrzeskiego. 

23. Rozpatrzenie wniosku Nr 54/2020 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
w sprawie zatwierdzenia do realizacji w latach 2020 – 2023 projektu pozakonkursowego 
pn. „Szansa dla Ciebie” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Mazowieckiego na lata 2014 – 2020 Osi Priorytetowej IX Wspieranie włączenia 
społecznego i walka z ubóstwem Działania 9.1 Aktywizacja społeczno – zawodowa osób 
wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu 

24. Rozpatrzenie wniosku Nr 45/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
przyjęcia przez Zarząd Powiatu Radomskiego informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego za I półrocze 2020 r. w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów 
Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży oraz podjęcie uchwały w sprawie przedstawienia 
Radzie Powiatu w Radomiu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 r. w/w jednostki. 

25. Rozpatrzenie wniosku Nr 46/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
przyjęcia przez Zarząd Powiatu Radomskiego informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego za I półrocze 2020 r. w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach oraz podjęcie uchwały w sprawie przedstawienia Radzie 
Powiatu w Radomiu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 r. w/w jednostki. 

26. Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
unieważnienia otwartego konkursu ofert na wsparcie i promowanie działań na rzecz 



4 
 

rodziny, macierzyństwa, rodzicielstwa, upowszechniania i ochrony praw dziecka. 

27. Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wspieranie i promowanie działań na rzecz 
rodziny, macierzyństwa, rodzicielstwa, upowszechniania i ochrony praw dziecka.  

28. Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży. 

29. Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2020 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 

30. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2020 Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
w sprawie wyrażenia zgody na usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Radomskiego.  

31. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2020 Biura Kadr i Szkoleń w sprawie zwiększenia dochodów 
i wydatków o kwotę 10 377 złotych z przeznaczeniem na realizację zadań zleconych  z 
zakresu administracji rządowej. 

32. Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
w sprawie wydania opinii odnośnie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi 
wewnętrznej stanowiącej działki o nr 86 i 46 w obrębie geodezyjnym Augustów, gm. 
Kowala i ustalenia jej przebiegu od drogi powiatowej Zakrzew-Wolanów-Augustów 
stanowiącej działkę nr ewid.87 obr. Augustów do działki nr ewid.218 obr. Augustów.  

33. Rozpatrzenie wniosku Nr 30/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie przez Gminę Przytyk projektu rozbudowy 
drogi powiatowej 3336W Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk wraz z budową ścieżki rowerowej 
na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową 3334W Wir-Goszczewice-Przytyk do 
skrzyżowania z drogą gminną nr działki 302/3 obręb 003 Domaniów odc.dł.ok.2,1 km.  

35. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2020 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 
przyznania środków finansowych w kwocie 75.000 zł. z przeznaczeniem na realizację 
zadania inwestycyjnego p.n. „Przebudowa pomieszczeń w budynku PUP w Radomiu w 
celu utworzenia Punktu Informacyjno-Konsultacyjnego”.   

36. Rozpatrzenie wniosku Nr 31/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu polegających na  rozszerzeniu zakresu  
rzeczowego zadania  pn. „3336W Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk – gmina Przytyk, Jedlińsk” 
o opracowanie dokumentacji projektowej. 

37. Rozpatrzenie wniosku Nr 32/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2020 rok oraz WPF polegających na  
przeniesieniu wydatków między zadaniami inwestycyjnymi w dziale 600, rozdziale 
60014. 

38. Rozpatrzenie wniosku Nr 33/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
w sprawie zmniejszenia dochodów i wydatków w rozdziale 60014 o kwotę  1.255.711,40 
zł. 

39. Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2020 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
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w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu  na 2020 rok oraz WPF polegających na 
wprowadzeniu zadania inwestycyjnego pn. „3536W Odechów – Kowalków - Sienno - 
gmina Skaryszew” przebudowa drogi z jednoczesnym przeniesieniem wydatków między 
zadaniami inwestycyjnymi w dziale 600, rozdziale 60014 § 6050 oraz przeniesienia 
wydatków między zadaniami ujętymi w WPF w następujący sposób: zmniejszenie 
wydatków na zadaniu 3536W Odechów – Kowalków – Sienno – gmina Skaryszew w 
2021 roku o 400.000 zł. i w 2023 roku o 200.000 zł. i zwiększenie wydatków na zadaniu 
3539W Radom-Gębarzów-Polany – gmina Kowala, Skaryszew, Wierzbica w 2021 roku 
o 400.000 zł. i w 2023 roku o 200.000 zł. 

40. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 
powiatu na 2020 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 

41. Sprawy różne. 
 zawiadomienie znak: GKN.II.6821.53.2020.KD o terminie przeprowadzenia oględzin 

na gruncie położonym w Pionkach dot. zwrotu nieruchomości położonej w Pionkach 
przy ulicy Sienkiewicza, (wyznaczenie przedstawiciela Zarządu Powiatu)  
 

 organizacja przygotowań opracowania nowej Strategii Rozwoju Powiatu, 
 

 Informacja dot. przebiegu procesu tworzenia Powiatowego Centrum Opiekuńczo-
Mieszkalnego, 

 
 Perspektywy pozyskiwania przez Powiat Radomski środków z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych w ramach przeciwdziałania COVID-19 (tzw.tarcza 
antykryzysowa).  
 

 decyzje Starosty Radomskiego (GKN-II.683.79.2020.KD, GKN-II.683.80.2020.KD, 
GKN-II.683.81.2020.KD w sprawie ustalenia wysokości i wypłaty odszkodowania 
należnego właścicielom za grunt położony w miejscowościach  Piskornica i Gózd, który 
przeszedł z mocy prawa na własność powiatu Radomskiego pod rozbudowę drogi 
powiatowej Słupica – Gózd, 

 
 decyzja Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.23.2020.SD w sprawie ustalenia i 

wypłaty odszkodowania za grunt przejęty w Golędzinie gm. Zakrzew na potrzeby 
realizacji inwestycji drogowej pn.:”rozbudowa drogi powiatowej nr 3503W relacji 
Młódnice-Jarosławice-Cerekiew-Radom wraz z budową ścieżki rowerowej” 

 
 decyzja Starosty Radomskiego GKN-II.683.72.2018.AM w sprawie ustalenia i wypłaty 

odszkodowania za grunt przejęty w Woli Taczewskiej gm. Zakrzew na potrzeby 
realizacji inwestycji drogowej pn.: „rozbudowa części drogi powiatowej nr 3507W 
relacji Taczówek-Taczów-Milejowice wraz z budową ścieżki rowerowej”, 

 
 decyzje Starosty Radomskiego (GKN-II.683.49.2019.SDz, GKN-II.683.50.2019.SDz, 

GKN-II.683.51.2019.SDz, GKN-II.683.54.2019.SDz, GKN-II.683.55.2019.SDz) w 
sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za grunt przejęty w Łońcu, Gulinku gm. 
Zakrzew  na potrzeby realizacji inwestycji drogowej pn.:”rozbudowa drogi powiatowej 
nr 3506W relacji Jankowice – Gulin – Zakrzew poprzez rozbudowę chodnika”  

 
 pisma znak: (GKN-II.683.25.2020.AM, GKN-II.683.26.2020.AM, GKN-
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II.683.27.2020.AM, GKN-II.683.28.2020.AM, GKN-II.683.29.2020.AM, GKN-
II.683.31.2020.AM) dotyczące postepowań w sprawach ustalenia wysokości należnego 
właścicielom odszkodowania za grunty położone w miejscowościach Podgajek 
Wschodni, Sukowska Wola,  gmina Przytyk przejęte na potrzeby budowy drogi 
powiatowej Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk, 
 

 pismo znak :GKN-II.6821.53.2020.KD Starosty Radomskiego, w którym zawiadamia 
o wszczęciu postępowania w sprawie wniosku Pana Stanisława Wacha o zwrot części 
nieruchomości położonej w Pionkach przy ul. Sienkiewicza, 

 
 zawiadomienie znak: GKN-II.683.225.2018.SD o zakończeniu postępowania w 

sprawie ustalenia wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunt położony 
w Golędzinie przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej nr 3503W 
relacji Młódnice-Jarosławice-Cerekiew-Radom, 
 

 obwieszczenie Starosty Radomskiego BA.6740.12.30.2020.ŁW zawiadamiające o 
wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej polegającej na zmianie decyzji Starosty Radomskiego Nr 
1741.2018 oraz zatwierdzenia projektu zamiennego dla rozbudowy drogi powiatowej 
nr 3539W Radom-Gębarzów-Polany wraz z budową ścieżki rowerowej na terenie gmin 
Kowala i Skaryszew.    
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Przyjęcie protokołów Nr 66/2020 i Nr 
67/2020 posiedzeń Zarządu. 
 
Protokoły poprzednich posiedzeń Zarządu Nr 66/2020 i 67/2020 zostały przyjęte jednogłośnie 
bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Sprawozdania z działań 
podejmowanych w 2019 roku przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Nadzór 
Wodny w Białobrzegach, Iłży, Kozienicach, Przysusze, Radomiu, Szydłowcu, Zwoleniu 
 
Sprawozdania z działań podejmowanych w 2019 roku przez Państwowe Gospodarstwo Wodne 
Wody Polskie Nadzory Wodny w Białobrzegach, Iłży, Kozienicach, Przysusze, Radomiu, 
Szydłowcu, Zwoleniu zostały przyjęte jednogłośnie i skierowane pod obrady Rady.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2020 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie przyznania 
dodatkowych środków w kwocie 5.000 złotych z przeznaczeniem na regulację stanów 
prawnych nieruchomości drogowych w księgach wieczystych.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia środków o 5.000 złotych w rozdziale 70005 z przeznaczeniem 
na regulację stanów prawnych nieruchomości drogowych w księgach wieczystych, albowiem 
kwota zabezpieczona na ten cel w tegorocznym budżecie okazała się niewystarczająca.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki pochodzić 
będą z rezerwy ogólnej.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2020 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez trwałego zarządcę Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Chwałowicach kolejnej umowy najmu lokalu mieszkalnego nr 3. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie przez Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Chwałowicach kolejnej umowy najmu na lokal mieszkalny nr 3 usytuowany 
w budynku na nieruchomości położonej w Chwałowicach, stanowiącej własność Powiatu 
Radomskiego a będącej w trwałym zarządzie ww. jednostki.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 338/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony. Stanowi ona załącznik Nr 2 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 46/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację  składników 
majątku będącego  w użytkowaniu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Radomiu 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na likwidację składników majątku będącego 
w użytkowaniu Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Radomiu, które nie nadają się do 
dalszego wykorzystania lub naprawy w związku z długotrwałym ich użytkowaniem przez 
pracowników i dzieci korzystających z usług poradni. Wyposażenie pomieszczeń oraz sprzęt 
proponuje się zlikwidować poprzez oddanie do utylizacji podmiotowi uprawnionemu w tym 
zakresie. Komputery  proponuje się zlikwidować poprzez odinstalowanie i fizyczne zniszczenie 
przed oddaniem do utylizacji. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 339/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację składników majątku będącego w użytkowaniu Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
                              
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację składników 
majątku będącego w użytkowaniu Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. Stanisława 
Staszica w Iłży. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na likwidację składników majątku będącego 
w użytkowaniu Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Iłży.  
Do likwidacji wskazano sprzęt i wyposażenie pomieszczeń przejęte po zlikwidowanym 
Międzypowiatowym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży. 
Przedmioty te są bardzo zniszczone i nie nadają się do dalszego użytkowania. Ich obecny stan 
nie pozwala na naprawę i dalsze korzystanie. Proponuje się zlikwidować wyposażenie 
pomieszczeń i sprzęt poprzez oddanie  do utylizacji podmiotowi uprawnionemu w tym zakresie. 
Komputery  proponuje się zlikwidować poprzez odinstalowanie  i fizyczne zniszczenie przed 
oddaniem do utylizacji. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 340/2020 w sprawie zgody na likwidację 
składników majątku będącego w użytkowaniu Zespołu Szkół Ponadpodstawowych im. 
Stanisława Staszica w Iłży. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż rzepaku 
pochodzącego ze zbiorów z działek rolnych będących w użytkowaniu Centrum Kształcenia 
Zawodowego  i Ustawicznego w Chwałowicach 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na sprzedaż około 30 ton rzepaku pochodzącego ze 
zbiorów z działek rolnych będących w użytkowaniu Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Chwałowicach. Ze względu na brak suszarni  należy go sprzedać 
bezpośrednio po zbiorze. Uzyskane środki ze sprzedaży zostaną odprowadzone na dochody 
budżetowe powiatu radomskiego. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 341/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż rzepaku. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów 
wchodzących w skład komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli kontraktowych ubiegających 
się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 
 
Wniosek dotyczył ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów wchodzących w skład komisji 
egzaminacyjnej dla nauczycieli kontraktowych ubiegających się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego. Te kwoty to 200 złotych brutto dla eksperta zamieszkałego 
w odległości do 100 km od miejsca posiedzenia komisji i 300 złotych brutto dla eksperta 
zamieszkałego w odległości powyżej 100 km od miejsca posiedzenia komisji. Środki na 
pokrycie wynagrodzenia ekspertów zostały zabezpieczone w budżecie powiatu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 342/2020 w sprawie powołania komisji 
egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla 
nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 
 
Wniosek dotyczył powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się 
o awans na stopień nauczyciela mianowanego.  
Zgodnie z obowiązującymi przepisami komisje egzaminacyjne powołuje Zarząd Powiatu.  
W skład komisji wchodzą: 
- przedstawiciel organu prowadzącego, jako jej przewodniczący,  
- przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny,  
- dwaj eksperci z listy ustalonej przez Ministra Edukacji Narodowej, 
- dyrektor szkoły, 
- przedstawiciel związku zawodowego – na wniosek nauczyciela.  
Na przedstawiciela organu prowadzącego, który będzie jednocześnie przewodniczącym 
komisji proponuje się Dyrektora Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Krzysztofa Szewczyka.  
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 343/2020 w sprawie powołania komisji 
egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 51/2020 
Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu w sprawie zwiększenia planu wydatków na 2020r. o 
kwotę 22 902 złote  w dziale 801, rozdziale 80120 § 3020 w Liceum Ogólnokształcącym im. 
M. Dąbrowskiej w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w Liceum Ogólnokształcącym w Pionkach o 22.902 
złote na wypłatę nieplanowanej odprawy dla nauczyciela dyplomowanego w związku ze 
zmianą planu nauczania i organizacji placówki uniemożliwiającej dalsze zatrudnienie w 

pełnym wymiarze godzin zgodnie z art. 20 KN. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z nadwyżki budżetowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2020 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu 
Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2020 - 2023" opracowanego przez 
Powiatowy Urząd Pracy w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia "Powiatowego Programu Działań Na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych na lata 2020 - 2023" opracowanego przez Powiatowy Urząd Pracy w 
Radomiu w zakresie rehabilitacji zawodowej i zatrudnienia osób niepełnosprawnych.   
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego 
Programu Działań Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2020 – 2023 i skierował go pod 
obrady Rady.  
 
 
 Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2020 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie kwoty 50.240,00 
zł w dziale 853 – Pozostałe zadania w zakresie pomocy społecznej, rozdziale 85395 – Pozostała 
działalność, § 6050 – Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych ze Starostwa 
Powiatowego w Radomiu z zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa, przebudowa wraz ze 
zmianą sposobu użytkowania budynku Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w celu 
utworzenia Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Wierzbicy” do Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu na nowe zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 
Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Krzyżanowicach”. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na przeniesienie kwoty 50.240 zł. z zadania 
inwestycyjnego pn. „Rozbudowa, przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku 
Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w celu utworzenia Powiatowego Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnego w Wierzbicy” do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Radomiu na nowe zadanie inwestycyjne pn. „Budowa Powiatowego Centrum Opiekuńczo-
Mieszkalnego w Krzyżanowicach”.  
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Wobec deklaracji ze strony Ośrodka Rozwoju Edukacji w Warszawie utrzymania w MOW 
liczby podopiecznych na poziomie odpowiadającym limitowi miejsc w placówce, odstąpiono 
od adaptacji budynku MOW w Wierzbicy w celu utworzenia w jego miejsce centrum 
opiekuńczo-mieszkalnego. Powiat Radomski zamierza utworzyć Powiatowe Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalne w Krzyżanowicach.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2020 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie umorzenia zaległych należności netto wraz z 
ustawowymi odsetkami za opóźnienie naliczonymi do dnia podjęcia uchwały z tytułu najmu 
powierzchni użytkowych w budynku Starostwa Powiatowego w Radomiu za okres od 01 maja 
2020 r. do 3 czerwca 2020 r., przypadających na okres stanu zagrożenia epidemicznego albo 
stanu epidemii COVID-19 
 
Wniosek dotyczył umorzenia zaległych należności netto wraz z ustawowymi odsetkami za 
opóźnienie naliczonymi do dnia podjęcia uchwały z tytułu najmu powierzchni użytkowych  
w budynku Starostwa Powiatowego w Radomiu za okres od 1 maja 2020 r. do 3 czerwca 2020 
r., przypadających na okres stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii COVID-19.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 344/2020 w sprawie umorzenie należności 
cywilno-prawnych z tytułu najmu powierzchni użytkowych w budynku Starostwa 
Powiatowego w Radomiu przypadających za okres stanu zagrożenia epidemicznego albo 
stanu epidemii COVID-19. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2020 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zwiększenia wydatków o kwotę 30.000 zł celem 
wprowadzenia zadania pn. „Docieplenie ściany północnej budynku Starostwa Powiatowego 
w Radomiu, ul. Graniczna 24 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w rozdziale 75020 o kwotę 30.000 zł. z 
przeznaczeniem na nowe zadanie pn. „Docieplenie ściany północnej budynku Starostwa 
Powiatowego w Radomiu, ul. Graniczna 24”. Ściana ta po rozbiórce przyległego budynku 
pozbawiona jest jakiegokolwiek docieplenia. Docieplenie jej zdecydowanie obniży zużycie 
energii cieplnej. W ramach prac wykonane zostaną między innymi: uzupełnienie ubytków w 
ścianie, docieplenie ściany styropianem, obróbki blacharskie, obróbki z papy, montaż płyty 
poliwęglanowej, dodane zostanie nowe orynnowanie.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z nadwyżki budżetowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu w rozdziale 85395 – pozostała działalność o kwotę 33.866,25 
złotych z przeznaczeniem na realizację Projektu „Szansa dla Ciebie”. 
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Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zwiększenie dochodów i wydatków o 33.866,25 zł. w 
rozdziale 85395 - Pozostała działalność, na realizację projektu „Szansa dla Ciebie”. Środki te 
pochodzą z dotacji unijnej. Projekt realizowany będzie z trzema partnerami: Domem Pomocy 
Społecznej w  Jedlance, Domem Pomocy Społecznej w  Krzyżanowicach i Domem Pomocy 
Społecznej w  Wierzbicy w okresie od 1.09.2020 r. do 30.04.2023r. Całkowita wartość projektu 
wynosi 1.012.000 zł., w tym dofinansowanie ze środków europejskich to 809.600 zł., które 
stanowi 80% całkowitych wydatków kwalifikowalnych, natomiast wkład własny powiatu 
wynosi 202.400 zł. W roku 2020 nie zabezpieczamy wkładu własnego.  

Wniosek dotyczył też wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. W 
roku 2021 wprowadza się na to zadanie kwotę – 485.632,50 zł., w tym dofinasowanie 
384.436,50 zł., wkład własny 101.196,00 zł., w roku 2022 kwotę 443.760,00zł., w tym 
dofinansowanie 350.997,00zł., wkład własny 92.763,00 zł. i w roku 2023 kwotę 48.741,25 zł., 
w tym dofinansowanie 40.300,25 zł., wkład własny 8.441,00zł. 
Głównym celem projektu jest zaktywizowanie i integracja społeczna 92 uczestników projektu 
(mieszkańców powiatu radomskiego) zagrożonych wykluczeniem społecznym.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie rozpoczęcia naboru na 
stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach oraz powołanie komisji 
konkursowej w sprawie wyłonienia kandydata na w/w stanowisko. 
 
Wniosek dotyczył rozpoczęcia naboru na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w 
Krzyżanowicach oraz powołania komisji konkursowej w sprawie wyłonienia kandydata na w/w 
stanowisko. W skład Komisji zaproponowane zostały następujące osoby: p. Halina Janiszek-
Stajniak jako Przewodnicząca Komisji, p. Rafał Czajkowski – członek, p. Renata Pastuszka – 
członek, p. Anna Czupryn - Sekretarz Komisji. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 345/2020 w sprawie rozpoczęcia naboru 
na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach oraz powołania 
komisji konkursowej w sprawie wyłonienia kandydata na w/w stanowisko. Stanowi ona 
załącznik Nr 9 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie rozpoczęcia naboru na 
stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy oraz powołanie komisji 
konkursowej w sprawie wyłonienia kandydata na w/w stanowisko. 
 
Wniosek dotyczył rozpoczęcie naboru na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w 
Wierzbicy oraz powołanie komisji konkursowej w sprawie wyłonienia kandydata na w/w 
stanowisko. W skład Komisji zaproponowane zostały następujące osoby: p. Halina Janiszek-
Stajniak jako Przewodnicząca Komisji, p. Rafał Czajkowski – członek, p. Renata Pastuszka – 
członek, p. Anna Czupryn - Sekretarz Komisji. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 346/2020 w sprawie rozpoczęcia naboru 
na stanowisko Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Wierzbicy oraz powołania komisji 
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konkursowej w sprawie wyłonienia kandydata na w/w stanowisko. Stanowi ona załącznik 
Nr 10 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów w 
rozdziale 85324 – Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o kwotę 7.057 
złotych i wydatków o ww. kwotę w rozdziale 85218 – Powiatowe centra pomocy rodzinie na 
promocję programu „Aktywny samorząd” 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków o 7.057 złotych na promocję programu 
„Aktywny samorząd”, który realizowany jest przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w 
Radomiu. Środki pochodzą z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
i przeznaczone zostaną na umieszczenie w mediach komunikatów o możliwości otrzymania 
przez osoby niepełnosprawne wsparcia w ramach ww. programu.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 51/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie udzielenia upoważnienia 
Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu     
 
Wniosek dotyczył udzielenia upoważnienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu do wykonywania zadań w ramach projektu „Wsparcie dzieci 
umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19”. Realizacja projektu trwa 
od 30 lipca 2020 roku do 30 września 2020 r.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 347/2020 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu do 
wykonywania zadań w ramach projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy 
zastępczej w okresie epidemii COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza 
Edukacja Rozwój lata 2014-2020 – Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych 
w środowisku lokalnym, PI 9iv: Ułatwianie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych 
oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w 
interesie ogólnym, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego. Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.  
   
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 52/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesienia między 
paragrafami wydatków w kwocie 79.707 złotych dla Gminy Miasta Pionki na dofinansowanie 
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Pionkach. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na przeniesienie między paragrafami wydatków w kwocie 
79.707 złotych w rozdziale 85311 – Rehabilitacja zawodowa i społeczna osób 
niepełnosprawnych z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 
Zajęciowej w Pionkach. 
Zgodnie z ustawą o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych powiat zobowiązany jest dofinansowywać w wysokości co najmniej 10% 
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działalność warsztatów terapii zajęciowej. W budżecie Powiatu takie dofinansowanie zostało 
zaplanowane w § 2580. W związku z tym, że Warsztat Terapii Zajęciowej w Pionkach nie jest 
jednostką samodzielną, a wchodzi w skład struktur  Urzędu Miasta Gminy Pionki, koniecznym 
jest dokonanie przeniesienia środków z § 2580 na § 2310. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 53/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
przeniesienie w Starostwie Powiatowym w Radomiu w ramach §2320 - dotacje celowe 
przekazane dla powiatu na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) 
między jednostkami samorządu terytorialnego z Powiatu Grójeckiego w kwocie 9.152 złotych 
do Powiatu Białobrzeskiego. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na dokonanie zmiany w planie wydatków budżetowych na 
2020 rok w rozdziale 85508 – Rodziny zastępcze, poprzez przeniesienie z Powiatu Grójeckiego 
środków w kwocie 9.152 złotych do Powiatu Białobrzeskiego. Związane jest to z 
umieszczeniem dziecka pochodzącego z terenu Powiatu Radomskiego w rodzinie zastępczej 
funkcjonującej na terenie Powiatu Białobrzeskiego. Środki pochodzić będą z oszczędności, 
które wynikają z rozwiązania rodziny zastępczej, co spowodowało niższe wydatkowanie na 
świadczenia miesięczne w Powiecie Grójeckim. Przebywający tam wychowanek osiągnął 
pełnoletniość i opuścił rodzinę zastępczą.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 54/2020 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zatwierdzenia do realizacji w 
latach 2020 – 2023 projektu pozakonkursowego pn. „Szansa dla Ciebie” 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014 – 2020 
Osi Priorytetowej IX Wspieranie włączenia społecznego i walka z ubóstwem Działania 9.1 
Aktywizacja społeczno – zawodowa osób wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu 
społecznemu 
 
Wniosek dotyczył zatwierdzenia do realizacji w latach 2020 – 2023 projektu 
pozakonkursowego pn. „Szansa dla Ciebie” współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Mazowieckiego na lata 2014 – 2020 Osi Priorytetowej IX Wspieranie włączenia społecznego 
i walka z ubóstwem Działania 9.1 Aktywizacja społeczno – zawodowa osób wykluczonych i 
przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji w latach 2020 – 2023 projektu 
pozakonkursowego pn. „Szansa dla Ciebie” współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego na lata 2014 – 2020 Osi Priorytetowej IX Wspieranie 
włączenia społecznego i walka z ubóstwem Działania 9.1 Aktywizacja społeczno – 
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zawodowa osób wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu, został 
skierowany pod obrady Rady.  
  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 45/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia przez Zarząd Powiatu 
Radomskiego informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 r. w 
Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży oraz 
podjęcie uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu i Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 r. 
w/w jednostki. 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia przez Zarząd Powiatu Radomskiego informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 r. w Samodzielnym Publicznym Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 
Zgodnie z ustawą o finansach publicznych samodzielne publiczne zakłady opieki zdrowotnej 
zobowiązane są przedstawić zarządowi jednostki samorządu terytorialnego do dnia 31 lipca 
roku następującego po roku budżetowym informację o przebiegu wykonania planu 
finansowego jednostki za pierwsze półrocze, uwzględniającą w szczególności stan należności 
i zobowiązań, w tym wymagalnych, a następnie w terminie do dnia 31 sierpnia zarząd jednostki 
samorządu terytorialnego przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu 
terytorialnego i  Regionalnej Izbie Obrachunkowej informację z wykonania planu finansowego 
za I półrocze w/w jednostki. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że praca Szpitali w I półroczu tego roku 
była bardzo trudna ze względu na epidemię. Całe oddziały były okresowo pozamykane. Wielu 
ludzi było na zwolnieniach lekarskich. W związku z tym w jednym jak i drugim Szpitalu 
nastąpiła wypłata za świadczenia z NFZ, które nie zostały wykonane, co myli wynik finansowy, 
który jest pokazany za I pół roku. Byłoby bardzo źle gdyby NFZ zażądał zwrotu tych środków, 
które wypłacił awansem za niewykonane świadczenia i oczywiście szpitale nie nadrobiłyby 
tego do końca roku. W przypadku Iłży nie wie jaka jest to kwota, bo pani dyrektor tego nie 
wykazała, ale w przypadku Pionek jest to około 1,650 tysięcy złotych. Podejrzewa, że w 
Szpitalu w Iłży jest podobnie.  Obydwa Szpitale podkreślają, że nie wiedzą jak będą wyglądały 
koszty do końca roku.   

Jeśli chodzi o Szpital w Iłży, to przychody były zakładane w roku 2020 na kwotę 
27.189.800 złotych. Wykonane zostały w 47,5% na kwotę 12.919.142 złote. Przychody nie 
zostały wykonane w Szpitalu na około 4,5%. Niskie wykonanie jest w poradniach 
specjalistycznych. A związane jest to z tym, że w poradniach zarówno w jednym jak i drugim 
Szpitalu były teleporady. Do dzisiaj nie we wszystkich poradniach przyjmowani są pacjenci.  
Koszty planowane były w wysokości 27.171.792 złote a wykonane zostały w 48,65%, czyli na 
kwotę 13.219.924,85 złotych. Należności z NFZ to kwota 1.891.740,28 złotych, a 
zobowiązania stanowią kwotę 16.792.548 złotych. Nastąpił wzrost do roku ubiegłego. 
Zobowiązania wymagalne są na kwotę 1.356.704,43 złotych. Na tę kwotę składa się również 
kwota 249.186,40 złotych, która za 2018 nie została wypłacona pracownikom z ZFŚS.  
 Stwierdził, że Szpital w Iłży można ocenić pozytywnie, aczkolwiek strata na koniec 
30 czerwca br. wynosi 300.782,03 zł. 
Zawnioskował o przyjęcie sprawozdania.  
Dodał, że widzą możliwości jeśli chodzi o zarabianie pieniędzy aczkolwiek Szpital w Iłży radzi 
sobie nieźle. Przychód w ciągu ostatniego roku był zwiększony w stosunku do roku 2018 o 
ponad 3 mln złotych, ma nadzieję, że jeżeli w 2020 roku również udałoby się takiego 
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zwiększenia dokonać to byłoby dobrze. Największą kwotą jeśli chodzi o koszty to są płace. W 
tym roku obydwa Szpitale zakładają wzrost na same płace od 2,8 mln złotych do 3 mln złotych. 
Wiąże się to z ustawami, które zobowiązują dyrektora szpitala do wypłacania wyższych pensji 
pielęgniarkom, lekarzom i innym grupom zawodowym.      
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 348/2020 w 
sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu oraz Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej informacji o  przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży za I półrocze 2020 
roku. Stanowi ona załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 46/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia przez Zarząd Powiatu 
Radomskiego informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 r. w 
Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach oraz podjęcie 
uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu i Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2020 r. 
w/w jednostki. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że przychody planowane były w kwocie     
26.140.611 złotych, a zrealizowane zostały na 12.171.632,48 złotych, co stanowi 46,56%, czyli 
mniej o 898.000 złotych niż zakładano.  
Jeśli chodzi o koszty to zostały one zrealizowane w 48,11%. Koszty planowane były na kwotę     
26.128.611 złotych a wykonane zostały na kwotę 12.570.614,68 złotych. Strata wynosi 405.161 
złotych.  
Jeśli chodzi o należności to Szpital ma ich na kwotę 1.938.000 złotych a zobowiązania ogółem 
stanowią kwotę 20.824.000 złotych, z czego wymagalnych jest  2.127.912 złotych. Jeszcze 
niedawno tych zobowiązań było prawie o 800.000 złotych więcej. Pożyczka, którą udzieliliśmy 
Szpitalowi w kwocie 800.000 złotych w tym roku w całości została przeznaczona na spłatę 
zobowiązań wymagalnych.  
Wartość niewykonanych a zapłaconych świadczeń wynosi 1.648.081 zł. Jeśli chodzi o 
wynagrodzenie to Szpital zaplanował na ten rok ich wzrost o 2.850.000 złotych. Obydwa 
Szpitale podkreślają, że nie wystarcza im pieniędzy z NFZ na prawidłowe funkcjonowanie, aby 
bilansować się w tej swojej działalności.   
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 349/2020 w sprawie przedstawienia Radzie 
Powiatu w Radomiu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej informacji o  przebiegu 
wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach za I półrocze 2020 roku. Stanowi ona załącznik Nr 13 do protokołu. 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 26 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie unieważnienia otwartego konkursu ofert 
na wsparcie i promowanie działań na rzecz rodziny, macierzyństwa, rodzicielstwa, 
upowszechniania i ochrony praw dziecka. 
 
Wniosek dotyczył unieważnienia otwartego konkursu ofert na wsparcie i promowanie działań 
na rzecz rodziny, macierzyństwa, rodzicielstwa, upowszechniania i ochrony praw dziecka, 
ponieważ w wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna oferta. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 350/2020 w sprawie unieważnienia 
otwartego konkursu ofert na wsparcie i promowanie działań na rzecz rodziny, 
macierzyństwa, rodzicielstwa, upowszechniania i ochrony praw dziecka. Stanowi ona 
załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 27 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 
wspieranie i promowanie działań na rzecz rodziny, macierzyństwa, rodzicielstwa, 
upowszechniania i ochrony praw dziecka. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że wniosek dotyczy ponownego 
ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wspieranie i promowanie działań na rzecz rodziny, 
macierzyństwa, rodzicielstwa, upowszechniania i ochrony praw dziecka. Konkurs będzie na 
takich samych zasadach jak poprzedni. Jeżeli również nikt się nie zgłosi ze względu na COVID 
to prawdopodobnie te środki, które są przeznaczone na ten cel zostaną zwrócone do budżetu.     
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 351/2020 w sprawie unieważnienia 
otwartego konkursu ofert na wsparcie i promowanie działań na rzecz rodziny, 
macierzyństwa, rodzicielstwa, upowszechniania i ochrony praw dziecka. Stanowi ona 
załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 28 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 49/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że na temat sytuacji ekonomiczno – 
finansowej obydwu Szpitali rozmawiali wielokrotnie zarówno w 2019 jak i w tym roku. Mówili 
o wnioskach jakie się ewentualnie nasuwają.   
Dodał, że za rok 2019 po zmianie dyrektora Szpitala widać zdecydowaną różnicę. Jest ona 
wyraźna gdy patrzymy na prognozę podsumowującą wyniki oceny sytuacji ekonomiczno – 
finansowej. Przypomniał, że za rok 2018 biorąc pod uwagę te wszystkie wskaźniki łącznie 
wartość punktów jakie Szpital uzyskał to 18. W tej chwili ma 37 punktów na 70 możliwych. 
Widać, że ta różnica jest duża. A to pokazuje sytuację finansową Szpitala we wszystkich 
aspektach. Szpital w roku 2019 uzyskał przychody wyższe niż w roku 2018 o 3 mln złotych. 
Natomiast koszty działalności wzrosły o 2,264 mln złotych. Widać, że dyrektor trzyma Szpital 
mocno pod kontrolą, bo jest prawie 800.000 złotych mniej od tych przychodów, które udało się 
Szpitalowi uzyskać. To spowodowało, że pojawił się zysk w wysokości 228.000 złotych. 
Pojawił się on w ostatniej chwili, co spowodowało zaksięgowanie w roku 2020 jeszcze 
pewnych świadczeń, za które NFZ zapłacił około 280 – 290.000 złotych. Trzeba przyznać, że 
to zostało wykonane w 2019 roku i ten wynik na plusie 228.000 złotych o czymś świadczy w 
porównaniu ze startą 640.000 złotych za rok 2018. Nadrobienie tej straty i osiągnięcie takiego 
zysku to ponad 1 mln złotych, które Szpitalowi udało się wygospodarować.    
Ta informacja nie idzie na sesję Rady. Jest to pogłębiona ocena za rok 2019.   
 Dodał, że to co zagraża Szpitalowi w Iłży to nie sytuacja finansowa tylko sytuacja 
kadrowa, która może spowodować, że Szpital będzie miał problemy, na które będą musieli 
odpowiedzieć, bo już nie tylko od pracowników, ale i od przewodniczącej i członków Rady 
Społecznej słyszy, że dzieje się źle. W ostatnim czasie odeszła kierowniczka działu statystyki 
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za nią odszedł pracownik, a tylko dwie osoby pracowały w statystyce, więc nie wie kto będzie 
te zadania wykonywał. Odejście kierownika spowodowane było tym, że p. dyrektor 
zdegradowała p. kierownik od statystyki, osobę, która pracowała tam 19 lat i zrobiła 
zastępczynią pielęgniarki oddziałowej na Oddziale Wewnętrznym. Skończyło się to złożeniem 
wypowiedzeń przez te osoby.  

Dodał, że pani dyrektor nie udostępnia sprawozdań z posiedzeń  Rady Społecznej 
osobom z zewnątrz, które zgłaszały to na piśmie, powołując się na jakieś przepisy prawne. Poza 
tym otrzymał zdjęcie, na którym widać, że przed budynkiem Szpitala jest bardzo dużo 
naskładanych śmieci, kilkadziesiąt worków. I to nie z jest z ostatnich dwóch, trzech dni. A 
widomo, że gryzonie, że różnego rodzaju inne insekty, że jest zagrożenie epidemiologiczne. 
Osoba skarżąca napisała skargę do Sanepidu i do Starostwa. Z dyrektor Czerwińską 
wystosowali pismo do Sanepidu w tej sprawie. Dyrektor Czerwińska otrzymała telefoniczną 
informację, że Zarząd nie interesuje się tym, czy pani dyrektor ma jakieś śmietniki. Dodał, że 
trudno się współpracuje jeśli chodzi o porozumiewanie się. Wie, że jest to samodzielne 
stanowisko, dyrektor za wszystko odpowiada, wyniki finansowe ma dobre jak na szpital 
powiatowy. Natomiast to co może popsuć sytuację w Szpitalu to większy protest, który może 
sią tam wygenerować w najbliższym czasie.              
 
Członek Zarządu Krzysztof Kozera stwierdził, że bardzo ważną rzeczą jest atmosfera wokół 
Szpitala i w jaki sposób w samym Szpitalu ta atmosfera funkcjonuje, bo oczywiście te wyniki 
finansowe nie są najgorsze, ale one były też brane pod uwagę przy tych pozytywnych wynikach 
2019 roku, gdzie nie było straty, był wynik dodatni, więc i ta ocena punktowa była 
korzystniejsza. W tym roku może być troszkę inna. Wiele drobnych rzeczy, które można jedną 
decyzją zmienić owocuje na taki niezbyt przychylny i optymistyczny obraz naszego Szpitala.  
Przykładem tego jest chociażby to, że pacjenci, którzy korzystają z poradni na ulicy 
Bodzentyńskiej muszą przed skorzystaniem z porady pójść do szpitala zmierzyć temperaturę, 
wypełnić oświadczenie i wrócić dopiero na Bodzentyńską. Dziennie jest to łącznie około 60 
osób. Osobiście to sprawdził wraz z radną Rady Gminy, która była stroną skarżącą do 
Starostwa. To jest bardzo uciążliwe i niezrozumiałe dla ludzi starszych, które muszą iść ponad 
1 km pod górę przy takich wysokich temperaturach. Jest jeszcze szereg takich drobnych rzeczy, 
które budują ten wizerunek niezbyt korzystny.  
 Stwierdził, że muszą się starać pomóc p. dyrektor rozwiązywać te problemy może też 
znajdować rozwiązania tych konfliktów. To jest rzecz ważna.  
Pamięta, że w przeszłości ten kontakt samorządu gminy był taki, że te dotacje na Szpital 
wpływały. Samorząd gminy wspierał i pomagał w sytuacjach takich konfliktowych. Radni 
gminy pewnie będą mieli problem z tym, aby takie dotacje przeznaczyć i wesprzeć Szpital, 
żeby jego sytuacja była jeszcze korzystniejsza. Dobrze, że rozpoczął się remont na chirurgii, że 
te prace postępują, że je widać. Jest to taki pozytywny aspekt i przy każdej okazji mówi, że 
powiat dużo inwestuje pomaga obu szpitalom, że starają się aby ta pomoc była jak najszersza, 
bardzie efektywna. Tylko, że te drobne rzeczy denerwują ludzi, denerwują personel, 
pracowników i atmosfera jest ważniejsza od tych dużych pomocy, od dużych pieniędzy, od 
dużych działań, które organ prowadzący wykonuje, no bo to ich dotyczy tych ludzi, którzy 
korzystają z tych usług Szpitala i które czasem są utrudnione przez drobne rzeczy. Kwestie 
osobowościowe są decydujące jeśli chodzi o osobę zarządzającą Szpitalem.  

W ostatnim czasie nie mieli Rad Społecznych, one były zdalne i to też utrudnia 
przekazywanie tych informacji, rozmowę i wyraz jakiegoś nacisku na zmianę postępowania p. 
dyrektor. Więc warto może spowodować, aby Rady Społeczne zaczęły się odbywać. Zdalne 
Rady są tak nieudolne, że nawet nie chce skarżyć jak one przebiegają.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał o dotacje ze strony Urzędu Miasta. 
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Członek Zarządu Krzysztof Kozera wyjaśnił, że to chodziło o dotacje na koniec roku, zawsze 
jakieś pieniądze się zdarzały.   
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że oprócz tych zwolnień z podatku, które 
są bardzo ważne i są kontynuowane i zapowiedziane przez Burmistrza, że będą realizowane w 
takim zakresie jak to bywało w ostatnich latach o innych dotacjach sobie nie przypomina.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że w tej kadencji nie było żadnych 
dotacji. W poprzedniej kadencji była dotacja ale to była jednorazowa sprawa 100.000 złotych.   
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk stwierdził, że jeżeli do tej pory pojawiające się w 
Szpitalu nieporozumienia czy konflikty były na poziomie dyrektor – pracownicy, tak od półtora 
miesiąca niestety ten konflikt dotyczy również pacjentów.  
Obowiązek przeprowadzenia trianżu przez każdego pacjenta niezależnie od tego czy ma 
skierowanie na oddział szpitalny, czy do poradni w tym rehabilitacyjnej nie jest 
kwestionowany. Kwestionowany jest sposób w jaki został zorganizowany przez dyrekcję 
placówki. Sposób ten jest faktycznie bardzo uciążliwy dla osób starszych schorowanych nie 
posiadających samochodu, czy rodziny. Po pojawieniu się skarg od pacjentów i radnych 
Wydział Zdrowia skierował do Pani Dyrektor pismo z prośbą o wyjaśnienia i zorganizowanie 
trianżu również na ul. Bodzentyńskiej. W odpowiedzi Pani Dyrektor stwierdziła, że nie ma 
takiej możliwości ze względu na brak miejsca na postawienie namiotu oraz ze względu na brak 
personelu medycznego i środków finansowych.    
 
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 352/2020 w 
sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. Stanowi ona załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 29 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2020 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że w roku 2019 Szpital w Pionkach 
wykazał stratę w wysokości 2.561.706 złotych. Zobowiązania wyniosły 20.183.240 złotych. 
Rozliczenia międzyokresowe to 9.677.717 złotych. Zobowiązania wymagalne z tytułu dostaw 
na koniec roku wynosiły 2.225.745 złotych. Wartość amortyzacji wyniosła 1.613.286 złotych. 
Jeżeli odejmiemy to od straty to pozostanie kwota 948.420,21 złotych do pokrycia. Ta strata 
zostanie pokryta na początku października zgodnie z ustawą o COVID. Wszystkie terminy, 
które w tej ustawie i w innych są wskazane przedłużone zostały o 3 miesiące. W roku 2019 
wzrost przychodów w porównaniu do roku 2018 był prawie o 3.300.000 złotych. Widać, że 
Szpital w 2019 roku dużo odrobił w stosunku do roku 2018, kiedy była zapaść, kiedy nie 
wykonywano kontraktów i straty były duże. Dodał, że w Szpitalu to nie jest tak, że straty, które 
się pokażą w jednym roku można odrobić szybko. To nie jest takie proste. Bo jeśli szpital odrobi 
je szybko a NFZ nie zakwalifikuje i nie zapłaci nadwykonań to jeszcze jest większa strata. Więc 
tu trzeba odrabiać bardzo powoli. NFZ płaci nadwykonania między 3 do 6%. Wszystkie 
nadwykonania wykonane powyżej 6%  są ze znakiem zapytania, że nie zostaną zapłacone przez 
NFZ. Więc tutaj szpitale muszą bardzo mocno patrzeć na to co się dzieje na bieżąco. Dodał, że 



19 
 

wzrosły przychody o 3,3 mln złotych ale wzrosły również koszty o 3,2 mln złotych. Zatem 
starta została zmniejszona tylko o około 113.000 złotych. Jeśli chodzi o tabelę podsumowującą 
wyniki oceny sytuacji finansowej i te wskaźniki, to nie zmieniły się one w ogóle w stosunku 
do roku 2018.  Było 13 punktów w roku 2018 i jest 13 punktów w 2019 roku. Oznacza to, że 
pomimo poprawy sytuacji ekonomiczno – finansowej, zmniejszenia tej straty o 112.700 złotych 
w dalszym ciągu jest ograniczona płynność finansowa i zadłużenie pozostało na koniec 2019 
roku wysokie. Szpital ma ograniczoną płynność finansową, traci elastyczność w podejmowaniu 
decyzji finansowych a jednocześnie zdolność do sterowania wynikiem finansowym. Na tę 
sytuację największy wpływ mają rosnące koszty wynagrodzeń. Tak jak powiedział, w tym roku 
wzrosły one o 2.850.000 złotych. Wynikają one  z przepisów prawa. Dodał, że w roku 2019 p. 
dyrektor zdecydowała się podnieść pensje i innym pracownikom takim jak fizjoterapeutom, czy 
pracownikom administracji. Należy pamiętać, że zwiększyło się najniższe wynagrodzenie. To 
co otrzymały szpitale w roku 2020 z tytułu rekompensaty absolutnie nie pokryły tych 
wydatków, bo skala tych najniższych wynagrodzeń jest bardzo duża w jednym jak i drugim 
Szpitalu. Co Szpital powinien zrobić aby poprawić sytuację. Otóż miejsca, którym trzeba 
bezwzględnie się przyjrzeć, to po części zostały wykonane, ma na myśli Oddział 
Ginekologiczno – Położniczy, Poradnię Ginekologicznej,  gdzie jakieś ruchy nastąpiły. Ma 
nadzieję, że tutaj poprawa sytuacji finansowej będzie znaczna. Następnie oddziały szpitale. Na 
oddziałach szpitalnych pojawiła się strata prawie 3,5 mln złotych. Zobowiązali panią dyrektor 
aby 0,5 mln złotych na działalności szpitala znalazła. Jeśli chodzi o poradnie specjalistyczne 
strata wynosi około 950.000 złotych i tutaj też zobowiązania są aby około 450.000 złotych 
odrobić. Rozmawiali z panią dyrektor o różnego rodzaju wprowadzaniu zmian w sposobie 
zatrudniania pracowników, żeby brała pod uwagę to co się dzieje w Iłży. W Iłży jest znacznie 
więcej osób zatrudnionych na umowy zlecenie i kontrakty, natomiast w Szpitalu w Pionkach 
większość jest na umowy o pracę. Koszty w Szpitalu w Iłży są znacznie mniejsze i to jest pole 
do popisu, aczkolwiek obie strony muszą się na to zgodzić. Dodał, że wkładają mnóstwo 
pieniędzy i energii. Przypomniał, że pani dyrektor dostała 2.430.000 złotych pożyczki na spłatę 
Magellana, dostała 800.000 złotych pożyczki na spłatę zobowiązań wymagalnych. Na pokrycie 
straty dostanie 948.000 złotych. Już wpłynął wniosek pani dyrektor w sprawie umorzenia 
pożyczek na kwotę około 1,7 mln złotych. To wszystko spowoduje, że ta sytuacja będzie inna. 
Inwestujemy w ten Szpital ogromne pieniądze z nadzieją, że zarządzanie tym Szpitalem będzie 
na tyle dobre i modernizacja tego Szpitala da takie efekty, które będzie można widzieć w 
wymiarze materialnym finansowym jeśli chodzi o organizację pracy, wykorzystanie 
pracowników, wykorzystanie sprzętu i transportu.   
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że wcześniejsze złe zarządzanie i brak 
nadzoru jest teraz ogromnym problemem dla Szpitala, bo kolejne 1,7 mln złotych należy 
podarować Szpitalowi, aby doprowadzić do tego, żeby ta płynność finansowa była bezpieczna, 
i żeby tych obciążeń było mniej. Stwierdził, że zachęca panią dyrektor aby ograniczała koszty 
funkcjonowania. One są inne w Iłży, ale to wynika z położenia, bo jest tam cztery działki, cztery 
adresy.         
         
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 353/2020 w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach. Stanowi ona załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 30 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2020 
Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w sprawie wyrażenia zgody na 
usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Radomskiego. 
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Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na usunięcie drzewa z nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Radomskiego a będącej w użytkowaniu Domu Pomocy Społecznej w Jedlance, które 
powoduje zagrożenie dla pensjonariuszy i pracowników DPS oraz dla przebiegającej obok linii 
energetycznej. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 354/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 
usunięcie drzew z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Radomskiego. Stanowi 
ona załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 31 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2020 
Biura Kadr i Szkoleń w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 10.377 złotych z 
przeznaczeniem na realizację zadań zleconych  z zakresu administracji rządowej. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków w rozdziale 75011 o kwotę 10.377 
złotych z przeznaczeniem na zwiększenie od sierpnia br. funduszu wynagrodzeń wraz z 
pochodnymi pracownika realizującego zadania z zakresu administracji rządowej w wymiarze 
0,5 etatu. Dotacja ta pochodzi od Wojewody.  
 
Zarząd powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 32 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wydania opinii odnośnie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi wewnętrznej stanowiącej działki o nr 86 i 46 w 
obrębie geodezyjnym Augustów, gm. Kowala i ustalenia jej przebiegu od drogi powiatowej 
Zakrzew-Wolanów-Augustów stanowiącej działkę nr ewid.87 obr. Augustów do działki nr 
ewid.218 obr. Augustów. 
 
Wniosek dotyczył wydania opinii odnośnie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi 
wewnętrznej stanowiącej działki o nr 86 i 46 w Augustowie, gm. Kowala i ustalenia jej 
przebiegu od drogi powiatowej Zakrzew-Wolanów-Augustów stanowiącej działkę nr ewid. 87 
obr. Augustów do działki nr ewid 218 obr. Augustów. Działki te stanowią własność Gminy 
Kowala i na dzień dzisiejszy stanowią drogę wewnętrzną. Z wnioskiem takim wystąpił Wójt 
Gminy Kowala, który wskazuje konieczność dostosowania przejazdów kolejowo-drogowych 
do wymogów rozporządzenia Ministra Infrastruktury i Rozwoju w sprawie warunków 
technicznych, jakim powinny odpowiadać skrzyżowania linii kolejowych oraz bocznic 
kolejowych z drogami i ich usytuowanie, tj. zaliczenie drogi wewnętrznej do drogi gminnej. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 355/2020 w sprawie wydania opinii 
odnośnie zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi wewnętrznej stanowiącej działki nr 
o nr 86 i 46 w obrębie geodezyjnym Augustów, gm. Kowala i ustalenia jej przebiegu od 
drogi powiatowej Zakrzew-Wolanów-Augustów stanowiącej działkę nr ewid. 87 obr. 
Augustów do działki nr ewid 218 obr. Augustów. Stanowi ona załącznik Nr 19 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 33 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 30/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
wykonanie przez Gminę Przytyk projektu rozbudowy drogi powiatowej 3336W Wieniawa-
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Przytyk-Jedlińsk wraz z budową ścieżki rowerowej na odcinku od skrzyżowania z drogą 
powiatową 3334W Wir-Goszczewice-Przytyk do skrzyżowania z drogą gminną nr działki 
302/3 obręb 003 Domaniów odc.dł.ok.2,1 km. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na wykonanie przez gminę Przytyk, projektu rozbudowy 
drogi powiatowej 3336W Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk wraz z budową ścieżki rowerowej na 
odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową  Wir – Goszczewice-Przytyk do skrzyżowania z 
drogą gminną nr działki 302/3 obręb 003 Domaniów odc. dł. ok. 2,1 km i bezpłatnego 
przekazania jej na rzecz Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu.  

W ubiegłym roku w budżecie Powiatu zabezpieczono środki finansowe na opracowanie 
dokumentacji projektowej na rozbudowę drogi powiatowej Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk na 
terenie gminy Przytyk (od ronda w Przytyku do skrzyżowania z drogą powiatową Wir-
Goszczewice-Przytyk odc. dł. 953,65 m). Dokumentacja, którą chce opracować gmina Przytyk 
byłaby kontynuacją rozbudowy w/w drogi wraz z budową ścieżki rowerowej od Przytyka do 
zbiornika wodnego Jagodno.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że rozmawiał z Wójtem na ten temat i 
poinformował go, że jeżeli Zarząd wyrazi zgodę na wykonanie przez Gminę dokumentacji, to 
nie będzie równoznaczne z tym, że ten odcinek drogi zostanie wykonamy w tym lub przyszłym 
roku. Należy pamiętać, że w tej chwili tworzona jest dokumentacja na drogę Przytyk – 
Kożuchów. Będą chcieli w tej kadencji złożyć kolejny wniosek do FDS na jedną z tych dwóch 
dróg tj. Przytyk – Kożuchów albo na dwa odcinki czyli ten który Wójt proponuje 2,1 km plus 
1 km, na którą mamy dokumentację.  
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że Gmina Przytyk jest w stanie dołożyć 
1,5 mln złotych do tego odcinka. Dodał, że są to niezobowiązujące kwoty. To co usłyszał 
potwierdziła też pani radna, że do 1,5 mln złotych są w stanie zadeklarować plus wykonanie 
dokumentacji projektowej na przebudowę tej drogi wraz ze ścieżką rowerową. Na Domaniów 
i do Słowikowa jeździ dużo ludzi, stąd prośba o budowę tego odcinka aby można było się tam 
bezpiecznie poruszać.       
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 35 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2020 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie przyznania środków finansowych w 
kwocie 75.000 zł. z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego p.n. „Przebudowa 
pomieszczeń w budynku PUP w Radomiu w celu utworzenia Punktu Informacyjno-
Konsultacyjnego”.   
 
Wniosek dotyczył przyznania dodatkowych środków w wysokości 75.000 złotych dla 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu, na realizację zadania inwestycyjnego p.n. 
„Przebudowa pomieszczeń w budynku PUP w Radomiu w celu utworzenia Punktu 
Informacyjno-Konsultacyjnego”.   
Usprawni to proces załatwiania spraw w Urzędzie, jak też wyeliminuje praktykę poszukiwania 
przez klientów docelowego stanowiska.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z nadwyżki budżetowej.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 36 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 31/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonania zmian w budżecie 
powiatu polegających na  rozszerzeniu zakresu  rzeczowego zadania  pn. „3336W Wieniawa-
Przytyk-Jedlińsk – gmina Przytyk, Jedlińsk” o opracowanie dokumentacji projektowej. 
 
Wniosek dotyczył dokonania zmian w budżecie powiatu polegających na  rozszerzeniu zakresu  
rzeczowego zadania pn. „3336W Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk – gmina Przytyk, Jedlińsk” o 
opracowanie dokumentacji projektowej.  
Zadanie to było ujęte w wydatkach niewygasających z upływem 2019 roku. Miało być 
wykonane do końca czerwca 2020 roku, jednakże z uwagi na COVID-19 wykonawca nie 
zakończył go i nie oddał wszystkich dokumentów związanych z opracowaniem dokumentacji 
w określonym terminie.  

Obecnie prace związane z opracowaniem dokumentacji projektowej są na ukończeniu i 
po stronie PZDP w Radomiu powstanie obowiązek zapłaty wynagrodzenia za część 
opracowania. W związku z powyższym należy rozszerzyć zakres zadania ujętego w planie 
wydatków inwestycyjnych na 2020 rok o  opracowanie dokumentacji projektowej drogi 3336W 
Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk. Realizacja ww. zadania  odbędzie się w ramach posiadanych 
przez PZDP środków finansowych. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

 

 
Przystąpiono do realizacji punktu  37 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 32/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonania zmian w budżecie 
Powiatu na 2020 rok oraz WPF polegających na  przeniesieniu wydatków między zadaniami 
inwestycyjnymi w dziale 600, rozdziale 60014. 
 
Wniosek dotyczył przeniesienia wydatków między zadaniami inwestycyjnymi w rozdziale 
60014 w następujący sposób: 

 zmniejszenia wydatków na zadaniu pn. „3531W Kuczki – Kazimierówka – Skaryszew 
- gmina Skaryszew, Gózd”  o 175.000 zł  
 

 zmniejszenia wydatków na zadaniu pn. „Poprawa bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 
dróg 733 i  3557W w miejscowości Kowala” o 60.000 zł z jednoczesnym wykreśleniem 
zadania  z planu  wydatków inwestycyjnych  i przeniesienie wydatków z 2021 roku w 
kwocie  200.000 zł.  

 
 zwiększenia wydatków na zadaniu pn. „3529W Kiedrzyn – Małęczyn  do drogi krajowej 

nr 9 – gmina Gózd”  o 100.000 zł 
 

 zwiększenia wydatków na zadaniu pn. „3539W Radom – Gębarzów – Polany - gmina 
Kowala, Skaryszew, Wierzbica”  o 135.000 zł. 
 

 zmniejszenia wydatków na zadaniu pn. „Poprawa bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 
dróg 733 i 3557W w miejscowości Kowala” w 2021 roku o 200.000 z jednoczesnym 
zwiększeniem wydatków w 2021 roku na zadaniu pn. „3539W Radom-Gębarzów-
Polany – gmina Kowala, Skaryszew, Wierzbica”  o w/w kwotę.  
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Przeniesienia środków są spowodowane przeprowadzonymi postępowaniami przetargowymi 
gdzie oferty były wyższe niż środki zabezpieczone na ten cel. Brakujące kwoty proponuje się 
przenieść z oszczędności powstałych po przetargach na drogach Kuczki – Kazimierówka – 
Skaryszew oraz  z  zadania pn. „ Poprawa bezpieczeństwa na skrzyżowaniu dróg 733 i 3557W 
w miejscowości Kowala”. Zadanie to nie będzie realizowane gdyż po przeprowadzeniu audytu 
i wprowadzeniu zmian w organizacji ruchu na skrzyżowaniu w/w dróg od miesiąca marca do 
chwili obecnej nie odnotowano żadnych zdarzeń drogowych, dlatego na chwilę obecną wydaje 
się niezasadne wydatkowanie środków finansowych na wprowadzanie innych rozwiązań niż 
wynikają z wprowadzonego nowego oznakowania w/w skrzyżowania. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że wszystkie gminy na terenach 
których, będą realizowane powyższe zadania zadeklarowały pomoc finansową w wysokości 
35% wartości zadania.  
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 38 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 33/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zmniejszenia dochodów 
i wydatków w rozdziale 60014 o kwotę  1.255.711,40 zł. 
 
Wniosek dotyczył zmniejszenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 1.255.711,40 
zł. Zmniejszenie wydatków jest na zadaniach: 

 3542W Wierzbica-Modrzejowice –gmina Wierzbica o kwotę 14.000 zł. 
 

 3336W Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk gmina Przytyk, Jedlińsk o kwotę 1.241.711,40 zł. 
 
Ww. inwestycje drogowe realizowane są przy współudziale środków z FDS. Na zadaniach tych 
powstały oszczędności po przetargach.   
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 39 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2020 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonania zmian w budżecie 
powiatu  na 2020 rok oraz WPF polegających na wprowadzeniu zadania inwestycyjnego pn. 
„3536W Odechów – Kowalków - Sienno - gmina Skaryszew” przebudowa drogi z 
jednoczesnym przeniesieniem wydatków między zadaniami inwestycyjnymi w dziale 600, 
rozdziale 60014 § 6050 oraz przeniesienia wydatków między zadaniami ujętymi w WPF w 
następujący sposób: zmniejszenie wydatków na zadaniu 3536W Odechów – Kowalków – 
Sienno – gmina Skaryszew w 2021 roku o 400.000 zł. i w 2023 roku o 200.000 zł. i zwiększenie 
wydatków na zadaniu 3539W Radom-Gębarzów-Polany – gmina Kowala, Skaryszew, 
Wierzbica w 2021 roku o 400.000 zł. i w 2023 roku o 200.000 zł. 
 
Wniosek dotyczył wprowadzenia zadania tj. przebudowa drogi Odechów – Kowalków - Sienno 
- gmina Skaryszew i przeznaczenia na nie 400.000 złotych. Będzie to etap kończący 
przebudowę całego ciągu drogowego na terenie powiatu radomskiego. 
Rada Miejska w Skaryszewie pozytywnie  zaopiniowała wniosek o udzieleniu pomocy 
finansowej w wysokości 140.000 złotych na przebudowę ww. zadania.  
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Środki na przebudowę drogi proponuje się przenieść z zadania  Wierzchowiny - Lisów Gmina 
Jedlińsk z oszczędności jakie powstały po rozstrzygnięciu przetargu oraz z zadania „3505W 
Jaszowice – Wacławów – Sławno gmina Wolanów, Zakrzew” na przebudowę drogi I etap na 
terenie gminy Zakrzew. Zadanie to zostanie wykreślone z przebudowy w związku z nie 
otrzymaniem dotacji od Marszałka Województwa Mazowieckiego we wnioskowanej 
wysokości oraz negatywną opinią Zarządu Powiatu o zwiększenie środków na realizacje w/w 
zadania w bieżącym roku. 
Poza tym wniosek dotyczył zmiany w WPF polegającej na zmniejszeniu wydatków na zadaniu 
3536W Odechów – Kowalków – Sienno – gmina Skaryszew  w 2021 roku o 400.000 zł. i w 
2023 roku o 200.000 zł. a zwiększeniu wydatków na zadaniu 3539W Radom-Gębarzów-Polany 
– gmina Kowala, Skaryszew, Wierzbica w 2021 roku o 400.000 zł. i w 2023 roku o 200.000 zł. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 40 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie 
zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2020 rok i planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach: 

 60014 – drogi publiczne powiatowe, zwiększa się dochody i wydatki budżetu powiatu 
o kwotę 8.500 złotych. Dochody pochodzą z pomocy finansowej udzielonej w formie 
dotacji z Gminy Jastrzębia i przeznaczone zostaną na remont odcinka drogi powiatowej 
Nr 3516W Bartodzieje-Jastrzębia, 
 

 z rozdziału 60014 – drogi publiczne powiatowe przenosi się 1.000 złotych na rozdział 
60095 – pozostała działalność, z przeznaczeniem na opłaty za wypisy i wyrysy oraz 
zakup map z zasobów geodezyjnych i kartograficznych, 
 

 70005 – gospodarka gruntami i nieruchomościami, zwiększa się wydatki budżetu 
powiatu o kwotę 5.000 złotych, z przeznaczeniem na obsługę wniosków wieczysto-
księgowych ujawniających prawa właścicielskie powiatu radomskiego w odniesieniu 
do gruntów pozyskiwanych na potrzeby rozbudowy dróg powiatowych, ( wniosek w tej 
sprawie został pozytywnie rozpatrzony na tym posiedzeniu pkt 4) 
 

 71015 – nadzór budowlany, zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 8.551 złotych, z 
przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne dla pracowników Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, 
 

 75045 – kwalifikacja wojskowa, zmniejsza się dochody i wydatki budżetu o kwotę 
10.502 złote, w związku z rozliczeniem kosztów przygotowania i przeprowadzenia 
kwalifikacji wojskowej w 2020 roku na terenie powiatu radomskiego, 
 

 80120 – licea ogólnokształcące, przenosi się między paragrafami oszczędności w 
wysokości 1.987 złotych z przeznaczeniem na zakup licencji oprogramowania 
kadrowo-płacowo-inwentarzowego VULCAN, 
 

 80140 – placówki kształcenia ustawicznego i centra kształcenia zawodowego, przenosi 
się między paragrafami oszczędności w wysokości 6.200 złotych z przeznaczeniem na 



25 
 

sfinansowanie umów zleceń, w związku z tworzoną nową placówką oświatową tj. 
Specjalnym Ośrodkiem Szkolno-Wychowawczym w Chwałowicach, 
 

 85195 – pozostała działalność, zwiększa się dochody i wydatki budżetu powiatu o 
kwotę 23.830 złotych z przeznaczeniem na wynagrodzenia, składki na ubezpieczenia 
społeczne oraz  Fundusz Pracy, dojazdy oraz wyżywienie sześciu osób skierowanych 
do pracy przez Wojewodę w DPS w Krzyżanowicach i Wierzbicy, w związku z 
zakażeniem koronawirusem mieszkańców i pracowników,  
 

 85202 – domy pomocy społecznej, zwiększa się dochody i wydatki budżetu powiatu o 
kwotę 140.856 złotych z przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącej działalności 
domów pomocy społecznej. Wydatki przeznaczone zostaną na wypłaty nagród dla 
pracowników domów pomocy społecznej w Jedlance, Krzyżanowicach i Wierzbicy 
narażonych na negatywne skutki związane z epidemią wirusa SARS-CoV-2 wraz ze 
składkami, zakup sprzętu komputerowego, oprogramowania i akcesoriów 
komputerowych oraz remont sanitariatów, 
 

 85202 – domy pomocy społecznej, przenosi się oszczędności w wysokości 10.000 
złotych między paragrafami, z przeznaczeniem na zakup środków dezynfekcyjnych i 
środków ochrony osobistej, w związku z zagrożeniem spowodowanym epidemią 
COVID-19 i zapobieganiem zakażeniu mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w 
Jedlance, 
 

 85321 - zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności, zwiększa się dochody i 
wydatki budżetu powiatu o kwotę 109.299 złotych. Środki te pochodzą z dotacji z 
powiatów: białobrzeskiego – 11.200 złotych, grójeckiego – 25.200 złotych, 
kozienickiego – 30.400 złotych, przysuskiego – 24.000 złotych i zwoleńskiego – 18.499 
złotych. Środki zostaną przeznaczone na zakup laptopów i drukarek oraz 
oprogramowania do komputerów, w związku z obligatoryjnym obowiązkiem 
wypełniania dokumentów orzeczniczych w formie elektronicznej oraz wypłatę 
wynagrodzeń dla orzeczników i zakup usług pocztowych, 
 

 85333 – powiatowe urzędy pracy, przenosi się wydatki w wysokości 8.000 złotych 
między paragrafami z przeznaczeniem na wykonanie pieczątek, dorabianie kluczy, 
dzierżawę podajnika wody, dostęp do wydawnictwa kadrowo-płacowego. Zwiększenie 
powyższe jest konieczne, w związku z nieplanowanymi wydatkami w ramach §4300 
związanymi z COVID-19, 
 

 85504 – wspieranie rodziny, zwiększa się dochody i wydatki budżetu powiatu o kwotę 
341.845 złotych, z przeznaczeniem na realizację przez Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w 
okresie epidemii COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 
Rozwój na lata 2014-2020. Całkowita wartość projektu wynosi 341.845 złotych. Celem 
projektu będzie wsparcie dzieci i ich rodziców zastępczych oraz dzieci przebywających 
w placówce opiekuńczo wychowawczej – Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim 
Dolnym w sytuacji zagrożenia epidemią choroby COVID-19 poprzez zakup 
wyposażenia na realizację zadań w trybie zdalnego nauczania, tj. laptopów, 
oprogramowania, sprzętu audiowizualnego, zakup środków ochrony indywidualnej tj. 
maseczek, rękawiczek, środków dezynfekcyjnych oraz zakup wyposażenia do 
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organizacji miejsc kwarantanny dla dzieci w pieczy zastępczej tj. łóżek, biurek, krzeseł, 
pościeli, firan i zasłon, 
 

 92105 – pozostałe zadania w zakresie kultury, przenosi się oszczędności w wysokości 
2.000 złotych między paragrafami, z przeznaczeniem na nagrody rzeczowe dla 
laureatów konkursu wiedzy historycznej organizowanego przez powiat radomski pn.: 
„O SZABLĘ STAROSTY RADOMSKIEGO W 100 - LECIE BITWY 
WARSZAWSKIEJ 1920”, zgodnie z regulaminem konkursu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 356/2020 w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2020 rok i planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 20 do protokołu.  

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 41 porządku obrad – Sprawy różne.  
 
Zawiadomienie znak: GKN.II.6821.53.2020.KD o terminie przeprowadzenia oględzin na 
gruncie położonym w Pionkach dot. zwrotu nieruchomości położonej w Pionkach przy 
ulicy Sienkiewicza, (wyznaczenie przedstawiciela Zarządu Powiatu)  
 
Członkowie Zarządu wyznaczyli do wzięcia udziału w oględzinach na gruncie w charakterze 
strony p. Zbigniewa Dziubasika jako przedstawiciela Zarządu Powiatu. Celem wizji lokalnej 
będzie ustalenie czy objęta wnioskiem o zwrot nieruchomość została wykorzystana zgodnie z 
celem wywłaszczenia. Dotyczy to działki Nr 336/1 o pow. 0,2714 ha położonej w Pionkach 
przy ulicy Sienkiewicza, teren Szpitala. Wizja odbędzie się 24 sierpnia br. o godz.11.00.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że w związku z projektem 
rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej w sprawie wysokości minimalnych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli zakładającym podwyżkę wynagrodzenia nauczycieli 
od 1 września tego roku, dokonano wstępnej analizy planowanej 6% podwyżki dla nauczycieli. 
Kwota podwyżki za 4 miesiące ( wrzesień – grudzień) wynosi na wynagrodzenia – 266.000 
złotych, składki ZUS – 85.700 złotych, Fundusz Pracy – 6.700 złotych, dodatek wiejski – 5.128 
złotych. Łącznie jest to 363.528 złotych. Tyle powiat będzie kosztować podwyżka, która należy 
wypłacić do końca września z wyrównaniem od 1 września.  
Dodał, że poprosił na posiedzenie p. Jarosława Daszkiewicza, aby kilka słów powiedział, że 
opracowanie nowej Strategii jest potrzebne, poza tym zasadnym jest żeby zdecydowali o 
zleceniu jej opracowania profesjonalnej firmie zewnętrznej i przeznaczyli na to zadanie środki.  
 
Organizacja przygotowań opracowania nowej Strategii Rozwoju Powiatu, 
 
Główny specjalista w Wydziale Organizacji i Nadzoru Jarosław Daszkiewicz 
poinformował, że w tym roku kończy się okres obowiązywania Strategii Zrównoważonego 
Rozwoju Powiatu Radomskiego obejmujący lata 2008-2020.  
Zatem należałoby pomyśleć o opracowaniu nowej Strategii obowiązującej od roku 2021. Są 
dwie przesłanki do opracowania nowej Strategii, jedna to formalna tj. ustawa o zasadach 
prowadzenia polityki rozwoju, która wręcz obliguje jednostki samorządu terytorialnego do 
posiadania i opracowywania programów bądź strategii rozwoju. Poza tym jest to dokument, 
który pozwala uzyskać szersze spojrzenie i wizje zarządzania powiatem w jego rozwoju nie 
tylko w kategoriach od budżetu do budżetu ale szerzej, może być to taki punkt odniesienia do 
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formułowania być może dalekosiężnych planów i koncepcji.  
Po drugie strategie są również użytecznym dokumentem w przypadku przygotowania 

wniosku o dofinansowanie różnego rodzaju projektów. Nie wszędzie stawiany jest wymóg 
beneficjentom, żeby takie strategie posiadali, natomiast zapisy w tych dokumentach są bardzo 
mocnym argumentem dla uzasadniania potrzeby realizacji już konkretnych projektów 
inwestycyjnych, bo się można odwołać do zapisów, które w Strategii są zmieszczone. Skoro 
nie ma wątpliwości co do tego, że Strategia powinna powstać rodzi się pytanie, kto powinien 
tę strategię opracować.  
Dodał, że w materiale, który członkowie Zarządu otrzymali starał się dosyć mocno uzasadnić 
potrzebę zlecenia opracowania Strategii firmie zewnętrznej. Proces rzetelnego przygotowania 
tego typu dokumentu uwzględniać powinien następujące etapy: opracowanie wstępnego 
dokumentu uwzględniającego m.in. doświadczenia z wdrażania dotychczasowej strategii, 
dokonania diagnozy strategicznej, określenie celów strategicznych, poddanie dokumentu 
konsultacjom samorządowym i społecznym, analiza wniosków i uwag do strategii, 
opracowanie ostatecznego kształtu dokumentu. 
Przygotowanie strategii to przedsięwzięcie na dużą skalę, stąd też rekomendacja, żeby 
pomyśleć o zlecenia jej opracowania firmie zewnętrznej.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu zdecydował o zleceniu opracowania strategii 
firmie zewnętrznej.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka stwierdził, że  należy nadać bieg sprawie. Zobowiązał 
p. Jarosława Daszkiewicza, aby został tzw. ambasadorem głosu powiatu w kontekście nadzoru, 
zadaniowania, weryfikowania tego, co ewentualny wykonawca opracowania strategii, po 
wyłonieniu go, będzie realizował aby to był instrument na zewnątrz ale i do wewnątrz 
zdiagnozowany na podstawie faktów a nie wyczucia, czy kopiuj – wklej.  

Następnie poinformował, że ma sygnał że koszty budowy II etapu Szpitala w Pionkach 
mogą być wyższe o około 5 mln złotych, bo jest sugestia aby było jeszcze jedno piętro. 
Budowlanka to koszt 15mln złotych, sprzęt medyczny na II etap to około 5 mln złotych i sprzęt 
na I etap to jest około 7 mln złotych, 760.000 złotych otrzymaliśmy od Wojewody. Razem 
około 25 mln złotych jest potrzebne żeby ogłosić przetarg na budowlankę i sprzęt. Są możliwe 
trzy potencjalne źródła, z których można skorzystać. Po pierwsze rezerwa p. Premiera (wniosek 
został złożony), drugie źródło to Fundusz Modernizacji Szpitali Powiatowych, o którym ciągle 
się mówi, że zostanie uruchomiony. Trzecie źródło to Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych. 
Z tego źródła mamy otrzymać 11,2 mln złotych i te środki prawie w całości można skierować 
na Szpital. Włącznie refakturowanie już zadań zapłaconych. Nawet te drogi, które dziś robimy 
a dostaliśmy za wnioski złożone w poprzednim roku możemy zrefundować części kosztów 
własnych z tych 11,2 mln złotych. Możemy ale nie musimy.  
 Chcieliby przygotować dobry wniosek, dodał, że nawet projekt budowlany nie jest 
potrzebny żeby złożyć wniosek. Poinformował, że dwa nabory wniosków mają się odbyć na 
kolejne 6 mld złotych. Projekt budowalny na Chwałowice już mamy, jeszcze zostanie on 
rozszerzony o sprzęt, bo pierwsze wyposażenie jest elementem inwestycji. Sprzęt zarówno 
medyczny jak i szkolny, pierwszy sprzęt jest inwestycją w środki trwałe i mógłby być 
teoretycznie refundowany. Taki wniosek zostanie złożony. I niezależnie od tego p. dyrektor 
powinna kompletować dokumentację pod pozwolenie na budowę, aby na początku przyszłego 
roku ogłosili przetarg i żeby w kwietniu został wyłoniony wykonawca.   
 Poinformował, że około 4 mln złotych będzie potrzebne do dostosowania budynku w 
Chwałowicach pod potrzeby szkoły specjalnej. I na tę inwestycję też będzie składany wniosek 
o dofinansowania.  
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że w tym momencie nie widzi 
potrzeby zaciągania kredytu w wysokości 7,5 mln złotych, który był zaplanowany w budżecie 
tegorocznym. Należy sobie zostawić taką możliwość na przyszły rok do budżetu i wtedy jak 
się okaże, że brakuje środków na jakieś inwestycje zostanie on zaplanowany. Obecnie 
zadłużenie powiatu to 15.362.500 złotych, co stanowi 8,6% planowanych dochodów. Jest na 
etapie podsumowania I półrocza. Wykonanie jest w porządku mimo epidemii, stąd jej sugestia 
aby nie zaciągać kredytu. A zamiast przychodów, które planowane były do budżetu z tytułu 
kredytu, wprowadzić nadwyżkę budżetową z zeszłego roku.  
 
Informacja dot. przebiegu procesu tworzenia Powiatowego Centrum Opiekuńczo-
Mieszkalnego. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że p. Jarosław Daszkiewicz 
przygotowuje dokumentację do złożenia wniosku o środki zewnętrzne na budowę COM-u w 
Krzyżanowicach.  
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik stwierdził, że p. Skarbnik przedstawiła optymistyczną 
wersję finansów powiatu, że sytuacja jest stabilna. Zapytał jak to się ma do tych zapowiedzi o 
ubytkach w dochodach jednostek samorządu terytorialnego, które ma pokrywać FIL.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska stwierdziła, że w tym momencie mamy ubytki w 
dochodach z PIT-u na kwotę 2,4 mln złotych. Ale w tym roku mamy ponaplanowe dochody, 
który wpłynęły już na konto. Z rozliczenia ścieżek rowerowych wpłynęło ponad 3 mln złotych. 
Mamy również dochody ponadplanowe z rozliczenia funkcjonowania PUP – 1,3 mln złotych, 
które miasto przekazało za zeszły rok. Więc te pieniądze z nawiązką wyrównują nam ubytek w 
dochodach z PIT-u. A dochody inne własne powiatu to przede wszystkim opłaty geodezyjne, 
komunikacyjne i z umieszczania urządzeń w pasach drogowych. Było załamanie w dochodach 
z tytułu opłat komunikacyjnych w marcu, kwietniu i na początku maja. Teraz te dochody są już 
odrobione. Inne dochody powiatu to subwencje i dotacje, które na bieżąco wpływają w 
wysokościach jakie zostały przyjęte do budżetu.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapoznał członków Zarządu z: 

 decyzją Starosty Radomskiego (GKN-II.683.79.2020.KD, GKN-II.683.80.2020.KD, 
GKN-II.683.81.2020.KD w sprawie ustalenia wysokości i wypłaty odszkodowania 
należnego właścicielom za grunt położony w miejscowościach  Piskornica i Gózd, który 
przeszedł z mocy prawa na własność powiatu Radomskiego pod rozbudowę drogi 
powiatowej Słupica – Gózd, 
 

 decyzją Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.23.2020.SD w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za grunt przejęty w Golędzinie gm. Zakrzew na potrzeby 
realizacji inwestycji drogowej pn.:”rozbudowa drogi powiatowej nr 3503W relacji 
Młódnice-Jarosławice-Cerekiew-Radom wraz z budową ścieżki rowerowej” 
 

 decyzją Starosty Radomskiego GKN-II.683.72.2018.AM w sprawie ustalenia i wypłaty 
odszkodowania za grunt przejęty w Woli Taczewskiej gm. Zakrzew na potrzeby 
realizacji inwestycji drogowej pn.: „rozbudowa części drogi powiatowej nr 3507W 
relacji Taczówek-Taczów-Milejowice wraz z budową ścieżki rowerowej”, 
 

 decyzjami Starosty Radomskiego (GKN-II.683.49.2019.SDz, GKN-
II.683.50.2019.SDz, GKN-II.683.51.2019.SDz, GKN-II.683.54.2019.SDz, GKN-
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II.683.55.2019.SDz) w sprawie ustalenia i wypłaty odszkodowania za grunt przejęty w 
Łońcu, Gulinku gm. Zakrzew  na potrzeby realizacji inwestycji drogowej 
pn.:”rozbudowa drogi powiatowej nr 3506W relacji Jankowice – Gulin – Zakrzew 
poprzez rozbudowę chodnika”, 
 

  pismami znak: (GKN-II.683.25.2020.AM, GKN-II.683.26.2020.AM, GKN-
II.683.27.2020.AM, GKN-II.683.28.2020.AM, GKN-II.683.29.2020.AM, GKN-
II.683.31.2020.AM) dotyczące postepowań w sprawach ustalenia wysokości należnego 
właścicielom odszkodowania za grunty położone w miejscowościach Podgajek 
Wschodni, Sukowska Wola,  gmina Przytyk przejęte na potrzeby budowy drogi 
powiatowej Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk, 
 

 pismem znak :GKN-II.6821.53.2020.KD Starosty Radomskiego, w którym zawiadamia 
o wszczęciu postępowania w sprawie wniosku Pana Stanisława Wacha o zwrot części 
nieruchomości położonej w Pionkach przy ul. Sienkiewicza, 
 

 zawiadomieniem znak: GKN-II.683.225.2018.SD o zakończeniu postępowania w 
sprawie ustalenia wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunt położony 
w Golędzinie przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej nr 3503W 
relacji Młódnice-Jarosławice-Cerekiew-Radom, 
 

 obwieszczeniem Starosty Radomskiego BA.6740.12.30.2020.ŁW zawiadamiające o 
wszczęciu postępowania w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej polegającej na zmianie decyzji Starosty Radomskiego Nr 
1741.2018 oraz zatwierdzenia projektu zamiennego dla rozbudowy drogi powiatowej 
nr 3539W Radom-Gębarzów-Polany wraz z budową ścieżki rowerowej na terenie gmin 
Kowala i Skaryszew.    

 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 68 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.13.15. 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………                     

 
2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….…………………………                         
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik ……………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera ………………………                            
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5. Członek Zarządu - 
Ewa Tkaczyk……….. …………………                               

 
Sekretarz Powiatu – 
Rafał Czajkowski ………………………                                 

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 


